

代理加盟上苑墙衣外墙腻子粉招玉田县经销商

产品名称	代理加盟上苑墙衣外墙腻子粉招玉田县经销商
公司名称	美丽佳建材（北京）有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:0 基本投资额:0-0.5万（元） 保证金金额:0（元）
公司地址	北京北京市朝阳区北京市朝阳区朝阳路8号
联系电话	86 010 4006007707 13911728968

产品详情

上苑墙衣外墙腻子粉招玉田县经销商

上苑墙衣外墙腻子粉招玉田县经销商

上苑 墙衣 柔性抗裂外墙腻子说明 上苑柔性抗裂外墙腻子是一种经济实用型墙面找平材料。适用于室外砖混砂浆墙面，瓷砖翻新墙面批刮找平。柔韧抗裂，和易性好，施工性能优异，不会与任何涂料起反应。主要成份：石英沙、白水泥等和进口添加剂。消耗量：理论上2公斤柔性抗裂外墙腻子可以批刮一平方米（两遍）。实际用理因施工方法，墙面平整度的不同而不同。搅拌：水的加入量以施工稠度为准，搅拌均匀后，放置10分钟，再进行搅拌即可使用。不可以加入其他材料混合使用。基层处理：基层坚实无浮灰和污物，墙体表面含水率低于5%。如果墙面平滑或疏松，需进行表面处理，待干后方可批刮821刮墙腻子。批刮找平：腻子找平应在半干状态下（用的轻压不变形）完成，固化后可用砂布找平。批刮腻子厚度应大于0.5mm（夏委），腻子批刮厚度超过2mm应分次批刮，每次批刮厚度不超过2mm。批刮过厚易出现干缩开裂。执行标准：技术标准：jg/t3049（y）：环保标准：gb18582-2001。施工温度：施工环境温度5度以上，固化过程温度不低于0度。贮存和运输：存放阴凉干燥处，保持期6个月，产品无毒不燃，贮存运输可按（非危险品规则）办理。

shangyuan rou xing kang lie wai qiang ni zi for interior wall is an economic and effective wall surface leveling material,used for scrap-ingand leveling of brick&concrete wall surface.thpure white putty enjoys high placeability and umique workability.lacquer putty,which has passed the certification for hhina enviromenr labei produc,is recognized as an environment-friendly green producr.principal components:gypsum,calcium carbonate and additives.consumption:theorestically,one-kilogram putty can cover an area of one square meter(twice)the accrual consumption varies with the comstructionmethod and smoothness of the wall surface.mixing:the quanrity of warer added depends on the consistency applied.put it aside for 10 minures after mixing it evenly . stir it agani and it isready to serve. no.other materisls are allowed to mix with it for us.base:treatment:the base should be solid ,and free from dust and dirt, the water content of the wall surface should be under 5%.if the wall srface is smooth or loose, wall sticker jc500should be applied for interface treatment.scraping and leveling:the putty should be made level when it is in a seni-dry state(i.e.until on distortion appears when it is slightly pressedwiht hand).after being solidified, it can be nade level with abrasive cloht. the thickness of sutty scraped should excede 0.5mm.applicable standard:thchnical standard:jg/t3049(y):quantity limitation stand ard of hazardous

material is gb18582-2001 construction temperature: construction ambient temperature should be above 5s and the temperature during the solidification should be no less than 0c. storage and transportation: kept in a cool and dry place. service life is 6 months. the product is nontoxic and noncombustible. refer to the rules of non-hazardous goods for storage and transportation.

自动灌装，自动称重，误差在500g以内。

美丽佳自有（北京、重庆）两大工厂，自有大型仓库，货源充足

自有实验板房，品质保证

本产品的品牌是0，基本投资额是0-0.5万（元），保证金是0（元），加盟费是0（元），项目区域要求是全国，项目类别是壁纸代理加盟，计量单位是千克